
REFERAT BESTYRELSESMØDE 

MANDAG DEN 4. SEPTEMBER 2023 

 

 

Deltagere på mødet:  

Flemming Gerson, Mette Pilgaard, Frank Cilius & Trine Nøhr 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af forrige referat med underskrift af alle 

2. Snerydning 

3. Blue Kolding vedr. vand i søen 

4. Forskønnelsesdag 

5. Området omkring ”søen” 

6. Affaldsbeholdere 

7. Budget 
 

• Snerydning 

- Mette har dialog med Poul Christensen, som har sagt, at han kan udføre opgaven med saltning & 
snerydning. Han kommer forbi start oktober. 

- Vi undersøger også andre alternativer // OK Nygaard & Mads Havemand, hvorefter vi tager et valg. 

 

• Blue Kolding vedr. søen 

- Bestyrelsen bruger nu ikke flere ressourcer på Blue Kolding, eller mulighed for at få vand i søen, der 
er et regnvandsbassin. En kort gennemgang af forløbet gives på næste generalforsamling. 

 

• Forskønnelsesdag 

- Næste ”Forskønnelsesdag” er den 1. oktober søndag 2023 fra kl. 10:00 til 13:30 
 

- Vi starter med rundstykker kl. 9.00 (HUSK selv kaffen) og går i gang med arbejdet kl. 10:00. Vi slutter 
af med hygge og grill kl. 13:30 – alle er velkomne. 

 
- Vi vælger denne gang, at det er med tilmelding ift. indkøb af mad & drikke. Der er kommet en seddel 

rundt i alles postkasser – så husk at melde tilbage. 
 

- Opgavelisten er lagt på hjemmesiden. Man må gerne tage en opgave fra listen – listen opdateres 
løbende. Har du lavet en opgave, så giv bestyrelsen besked, så opdaterer vi ’den online liste’ på 
hjemmesiden løbende. Se https://soenderlunden.dk/praktiske-oplysninger/forskoennelsesdage/ 

- Har du ting/områder, som du mener skal laves, så send en mail til bestyrelsen@soenderlunden.dk – 
så kommer det på listen, der løbende opdateres på hjemmesiden. 

 

 

https://soenderlunden.dk/praktiske-oplysninger/forskoennelsesdage/
mailto:bestyrelsen@soenderlunden.dk


• Klipning af området omkring ”søen” // regnvandsbassinet 

- Normalt klipper Søren fra Nørskov Anlægsgartner arealet omkring regnvandsbassinet 3 gange hver 
sommersæson. På generalforsamlingen var der ønsker om et mere ”vildt” område, og vi besluttede 
at droppe den midterste klipning. Det vil også spare penge på budgettet. 

- Der har været en del debat om, hvorvidt det var kønt med det lange græs eller ej. Vi vælger, at det 
skal være et punkt på den kommende generalforsamling, hvor vi fremlægger muligheder og priser. Så 
bliver det en afstemning, der afgør, hvad der skal ske i 2024. 

 

• Affaldsstationerne 

- Oplever man en fyldt beholder ved glas-, plast- & metalspandene, så kontakt Redux tlf. 7979 7100 // 
mail: redux@kolding.dk - stil ikke affald ved siden af beholderne! 

- HUSK at fjerne lågen foran din affaldsbeholder, når det er tømningsdag. 

 

• Budgettet 

- Vi har stadig en afvigelse på budgettet på ca. kr. 5.000,- der skyldes de forholdsvis høje udgifter til 
vintervedligeholdelse, som blev dyrere end budgetteret. Vi har hentet lidt ved at spare en klipning 
omkring regnvandsbassinet.  

- Budgettet er godkendt af bestyrelsen & TAK til Peter Stabel, der stadig hjælper med at betale 
regninger og lave budget for bestyrelsen. 

 

NÆSTE MØDE ER MANDAG DEN 6. NOVEMBER KL. 19.00 HOS METTE 

mailto:redux@kolding.dk

